



Student Weekly Planner

Grade 6

Jan 14- 18 2018

Q2W8

Subject/ Item	English	Arabic
Unit title:	Speak Up and Express Yourself (Introduction to Public Speech)	خُطْب وعِبْر
Key /Related Concepts:	Key Concept: Communication Related Concepts: Structure, Style, Purpose	الهوية والعلاقات
Class work/Test:	The whole week shall be used for: <ul style="list-style-type: none">• writing and editing first draft of speech based on teacher comments• finalizing speech• memorizing speech after teacher approves it• delivering the speech for final oral assessment - to be graded for criterion A, B, C	القواعد النحوية إعراب المثنى إعراب الجمع بأنواعه همزتي القطع والوصل الإنتاج الكتابي كتابة المحاولة الثانية للخطبة المادة المطلوبة لامتحان نهاية الفصل الأول * الورقة الأولى : الكتابة . كتابة موضوع يستند الطالب في كتابته إلى تجربته ، وما درسه من موضوعات . * الورقة الثانية : القراءة (الفهم والاستيعاب) . 1- النصوص : قصة الدفاع عن الوطن - كراسة الإنتاج الكتابي ، والأمن العام - الكتاب الوزاري ، ونص خارجي . 2- قواعد اللغة : نائب الفاعل ، وإعراب المثنى ، وإعراب الجمع بأنواعه . 3- قواعد الإملاء : كتابة ابن وابنة ، وهمزتا القطع والوصل ، والهمزة في الوسط ، والتاء في نهاية الكلمة . 4- استخدام علامات الترقيم .
Homework:	Make sure you have your final speech approved and you are prepared for the speech delivery. Try your best to get this done before the week of exams. Note 1: English Study Guide was sent and uploaded in the Google Classroom already. Study! Study! Study! Note 2: Always bring your device to class, fully charged. Make sure you access Google classroom using your nisbah account.	كتابة المحاولة الأولى من الخطبة



Subject/ Item	Math	Science
Unit title:	Chapter 5: Geometric Shapes	Energy
Key /Related Concepts:	Relationships/ Systems /Change	Change /Environment/Consequences
Class work/Test:	Review Geometric shapes	L10.5 Energy Supplies (pgs.122-123) Assessment:Criteria B&C Lab Report Science Sem.1 Exam:Tue., Jan. 23, 2018 L6.1-L6.4;L10.1-L10.5(pgs:68-74;114-123) Study Guide & Fact Sheet for review posted in Google Classroom.
Homework:	Review set 5A	Review: Science Works 1 L6.1-L6.4;L10.1-L10.5(pgs:68-74;114-123) Scientific Method-MYP Science Class Website

Subject/ Item	Phys/Health Education	Individuals and Societies
Unit title:	volleyball	Global Issues: The world around us
Key /Related Concepts:	Relationship Systems , interaction, movement	Key concepts: Time, Place and Space Related concepts: Human nature and Causality
Class work/Test:	passing, setting, serving and spike	
Homework	A3 poster volleyball court dimensions and 4 skills like high passing, digging, setting , low serve ,spike....	

Subject/ Item	Islamic Studies	Arabic Social Studies
Unit title:	السيرة والشخصيات	تاريخ الحضارات القديمة
Key /Related Concepts:	التغيير	التوجه في المكان والزمان
Class work/Test:	غزوة أحد	تقييم معياري التفكير الناقد والتواصل المادة المطلوبة لامتحان نهاية الفصل الاول 1- حضارة وادي النيل (الأرض والسكان والتاريخ). 2- حضارة وادي النيل (النشاطات الاقتصادية). 3- حضارة وادي النيل (الحياة الفكرية). 3- حضارة بلاد الشام (الفينيقيون ومعالم حضارتهم). 4- الحضارتان الإغريقية : (اليونانية والرومانية).
Homework:	حل الاسئلة المادة المطلوبة لامتحان نهاية الفصل الاول 1- أحكام الميم الساكنة . 2- الإيمان باليوم الآخر.	البحث عن معلومات عن العمل وأهميته بالنسبة للفرد والمجتمع واحضارها للصف - البحث عن معلومات عن دور الفرد والدولة في حماية التراث الوطني واحضارها للصف



	<p>3- سورة الواقعة.</p> <p>4- الصيام وأنواعه.</p> <p>5- الحديث الشريف : الصيام جنة.</p> <p>6- زكاة الفطر</p>	
--	--	--

Subject/ Item	Digital Design	ARTS: Drama
Unit title:	Storyboards	Introduction to Drama / Mime
Key /Related Concepts:	Communication	Key: Creativity Related: Play
Class work/Test:	<p>Design the pages</p> <p>create the layout</p> <ul style="list-style-type: none">.Group/ungroup. Format shape. Size and position. Adding bulleted text.. Inserting clip art and images	<p>(Global Context: Personal & Cultural Expression)</p> <p>Students will review their Google forms and Q1 tests and revise theory content for Semester 1 exam.</p> <p>Study guide for Semester 1 exam is uploaded in Google Classroom.</p> <p><u>Google Classroom codes:</u></p> <p>6N veywux</p> <p>6S o4p0bo2</p> <p>6M sh3rh3d</p>
Homework:	Make sure you complete all the 8 pages in your notebook and in your computer.	<p>H/W</p> <p>Materials expected in the class:</p> <ul style="list-style-type: none">- research device is MUST- A4 hardcover notebook- 10 pages of Naseem paper- Diary